
8 ~ - GORENJSKA inJo@g-glas.si 
GORENJSKI CIAS 

torek, 4 . julija 202 3 

Tudi na Jezerskem 
sprejeli podrazitev 
Tudi obcinski svet na Jezerskem je potrdil nove, 
visje cene zbiranja dolocenih vrst komunalnih 
odpadkov. 

ALENKABRUN 

Jeze rsko-Cene zbiran.ja do
lo<'enih vrst komunalnih od• 
padl<:ov Se V obonah, kjer go• 
spodarsko javno sluzbo zbi
ranja dolo<'enih vrst komu• 
nalnih odpadkov izvaja pod· 
jetje Kornunala Kranj, niso 
spremir)jale food !eta 2017, 
je na zadnji seji jezerskega 

· obcinskega sveta razlozil di
rektor kornunalnega podje• 
tja Matjaz Berfon. Podrazi• 
tev je tako neizbezna, je ~e 
dodal. 

Na ) ezerskem je sicer v 
uporabi drugaten sistem 
obrafunavanja; upo~teva se 
pravilnik o tarifuem siste• 
mu, saj gospodinjstva iridi
vidualnih zabojnikov nirna• 
jo in odpadkov ne pobirajo 
od vrat do vrat Biolo§kili od
padl<:ov na Jezerskem nezbi
rajo, kar §e dodatno zniiuje 
znesek na poloznici, saj se 
ravnanje s temi odpadki naj• 
bolj draii. S tega viclika je po
mernbno, da Jezerjani vztra• 
jajo na poti lastnega kompo
stiranja, se strinjajo na ob; 
cin.i. Ker pa se gospodarska 
javna sluzba s podrocja rav• 
nanja z odpadki izvaja eno• 
tno za rse vkljutene obci
ne, je obanski svet na Jezer• 
skem (lodrazitev obravnaval 

in potrdil tucli za s toritevzbi• 
ranja biolo~kih odpadkov, 
teprav se ta storitev v obci• 
nine izvaja. 

Strosek ravnanja z odpad• 
ki za gospodinjstvo s ~tiri
mi osebami je doslej zna• 
§al 8,94 evra_(z DDV). Od 1, 
ju!ija dalje velja predracun• 
ska cena ~ porafunom 13,40 
evra, od 1. ju!ija 20.24 pa bo 
znesek na poloznici 12,47 
evra. 

Svetnild pa· SQ irneli na 
dnevnern redu tucli cene sto• 
ritev odvajanja in ci~tenja 
kornunalne odpadne vode v 
obcini, ki se ravno tako zvi. 
~ujejo. Vzroka sta predvsem 
povifanje stroskov elektrit
ne energije in dela. Subven• 
cioniranje omreznine s stra• 
ni obcine pa na Jezerskern 
ostaja. Torej: za jezerska go• 
spodinjstva, ki so prikljute• 
na nakanalizacijo, secena (z 
ODY) s slabih 30 evrov zvi. 
~uje na dobrih 37, po predra
cunski ceni s poracti.nom pa 
na slabih 38 evrov- z uposte• 
vanjem subvencije; pri ma· 
lib cistilnih napravab pa je 
je bila cena izdatka za gospo• 
dinjstvo (z DDV) dobrih 19 
evrov, s poraCUilom to znese 
27 evrov, ko bo teg~ obdob• 
ja konec, pa bo cena 26,48 

. evra. 

V Medvodah praznovanje 
z odprtjem brvi 
MAJA BHTONCELJ 

Medvode- Oba~a Medv~: 
de svoj praznik praznuje 6. 
julija, na rojstni dan Jako• 
ba Aljau. Leto~nje prazno. 
vanje obcinskega praznika 
bo vrhunec doseglo jutri, 5. 
ju lija, ko bo potekala slav
nostn a seja obtinskega sve
ta Obc'.ine Medvode. Vsako 
leto je posvetena podelitvi 
priznanj zasluznirn obcan• 
kam in obtanom in tako bo 
tudi letos. Zacela se boob 

19.30 na prireditveni plo• 
Stacli ob Trznici Medvode. 
Podeljene bodo stiri p lake• 

- te Jakoba Aljafa, dve me• 
dalji Obtine Medvode in 
en naziv rnladi up Medvod. 
Imena nagrajencev razkri• 
je jo sele na samem dogod• 
ku. Po slavnostni seji bodo 
slovesno odprli novo brv za 
ko lesarje in peke tez reko 
Savo. Praznovanje se bo 
zakljutilo v soboto, 8. juli• 
ja, s Pohodom od J akoba do 
Jakoba. 

Kranju nagrada za prenovljena objekta 
Kranj - Mesina obcina Kran·j je prejela nagrado BIG SEE na 
podro~ju notranjega oblikovanja za opremljanje Glasbene in 
baletne !ole ter Kovatnice, ki sta svoje pros.tore lani di,bili v 
popolncma prenovljenih objektih nekdanje g radbene fole na 
Cankar jivi ulici in nekdanji po~tni poslovalnici na Po~tni ulici. 
Za notn,je oblikovanje glasbene ~ole je zaslu:!en Mega team 
iz Kranj1v sodelovanju s Studiem AB iz Trzita, pri Kovatnici 
pa gre oneniti glavnega izvajalca HI-po iz Grosupljega v SO· 

delova 11;, s podjetjem DQnar iz Ljubljane. Nagrade BIG SEE 
podelju ), Zavod Big - Center za ustvarjalno gospodars~o 
jugovzhxlne Evrope. 

Usode si n·iso. izbrali sami 
Na Trgu talcev v Kamniku, pri fontani, ki je posvecena osmim obesenim talcem, je v petek potekala 
spominska slovesnost. 

Kamr,ik-Letos so se drugit 
poklonili obesenim talcem 
pri spomen.iku v obliki fon• 
tane na Trgu tal~ev, kjer so 
zbrane nagovorili kamni§ltj 
zupan Matej Slapar, predse, 
dnicaZB NOB KamnikCen• 
ter Alenka Jev§n.ik ter pred• 
stavnik DMtva Corske re• 
sevalne sluzbe Kamnik 
Ce~e Griljc, ki je bil fa~ pri• 
ta dogodkov iz !eta 1942. 

» P rireditev organiziramo 
-v opomin in spomin na gro• 
zodejstvo, ki je bilo zagre• 
~eno na tern mestu s strani 
okupatorja, ko je bilo obes• 
enih osern talcev, med n ji• 
mi tucli trije · clani takra• 
tne Gorske re~evalne sluz. 
be Kamnik,« je 'deja! zu. 
pan. J evsnikova je ob tern 
dodala, 4a so ti posamezni.' 
lei dali najvet :_ svoja zivlje• 
nja. »Te usode si niso izbra• 
Ii sami, niso zaceli vojne in 
niso samo zrtve nesmisel• 
ne in bolete ~estletne mori• 
je. Zcli se, da je zaves.t o po• 
menu zmage nad ~acifa~iz• 
mom v' drugi svetovni voj· 
ni y svetu p_reprosto prerna
]o ~po~fevana. To p~edsta• 
vlja jedro problerna, skate• 
rim se soo<'a.tako Evropska 

Zrtvam so se J>Oklonili s.polag~~jem venca. /fo10: M,!1Ulour 

unija kot fosa mednarodna 
skupnost,«' je poudarila. 

Slavnostni govomik je bil 
evropski poslanec dr. Kle
men GroSelj, lei se je v govo
ru rneddrugimvprual, zakaj 
je pomembno in ·nujno, da 
govorimo O teh casih. 4go
dovinska dejstva so jasna in 
znana, ·tega ne rnore spre
meniti nihte. Seveda pa (ah. 

k~ politika, ki nima retit~za 
prihodnost, vedno i!teuteho 

Prispevek bo· visji 
S1MoN SuBrc 

Kranj - V Kranju bodo povi• 
fali enkratni denarni prispe• 
vek za novorojence, ki trenlJ. 
tno znasa 130 evrov,a seved• 
no ni znano, za koliko. Po· 
terri ko je na majski' redni 
seji mestnega sveta Ana Pa• 
vlovski (Resni.ca) predla· 
gala, da ga povisajo na 360 
evrov, je mestna uprava na 
junijski seji predlagala povi• 
sanje na 200 evrov. Ker pa je 
med obravnavo novega odlo· 
ka o enhatnem denamem 
prispevku za novorojence 

svetniska skupina s podpi• 
s i podpore desetih mestnih 
svetnikov znova predlagala 
povi~anje na 300 evrov, se je 
zupan Matjaz Rakovec od
lo<'il to<'ko umalaiiti z dnev• 
nega reda. »Ker gre pri tern 
predlogu ia financne ·posle• 
dice,. ki jih rnorarno uskla• 
cliti z noyim proracunom, 
sem to<'ko uinaknil z dnev• 
nega reda, da jo pripravi_mo 

· skuj>aj z novim predlogom 
prorafuna za leti 2024 in 
2025,« je Rako_vec utemeljil 
svojo odlocitev. Tanja Hro
vat, vodja urada za druzl>!,ne · 

vfoljipospremin)anju prete• drzave, se je uprl kot celovita · 
kk>sti terupa,da lios ternnji• nacifa inravno to jedejavnik, 
hova aktualna politika dobi· · ki je postavil temelje dana
la vi§jo raven legitimnosti in , foje n!"'Ovisne in samostoj• 
podpore. A pri tem ne spoz• ne slovenske drzave, na kate• 
·najo; da jirn to enostavno ne ro smo vsi zelo ponosni.« 
uspeva in jirn ne bo uspelo,« . Sloveshost s kwturnirn 
je deja! Groselj. Poudaril je, prograrnom so pripravili 
da spam.in na talce, ki so bill Zdruzenje za vrednote NOB 
obe§eni na tern trgu, opozar': Kamnik, KO Kamnik Center 

,'- ja,ia.kaj se je bilo treba upre• in DMtvo Gorska r~ _eviliia 
ti. »Slovenski narod, ceprav sluzba Kariuiik ob podpori 
tedaj ~e brez formalne lastne Obcine Kamnik. · 

• dejavnosti Mestne obo.ne 
Kranj, je sicer pri predsta• 
vitvi predloga novega odlo
ka poudarila, da enkratni 
denarni prispevek za novo
rojence ni zalconska obve• 
znost obcine. »Po prirnerja• 
vi s p rimerljivimi obcinami 
rnestna uprava predla,ga, da 
s 1. januatjem 2024 names• 
to 130 evrov narnenjarno no
vorojencem 200 evrov.« je . 
pojasnila . 

Sa~a Kristan (SDS) se je 
odzvala, da glede na podat• 
ke v nekaterih obanah, bi• 
stveno manj~ih od Kranja, 
novorojencem narnenjajo 
bistveno visje zneske, zato 
je predlagala, naj se s 1. •ja• 
nuarjem 2024 enkratni de• 
narni prispevek povi~a na 

300 evrov. Po opozoij]u zu . 
·pana, da je treba arnandma, 
ki irna finanrne posleclice za 
proracun, posredovati me• 
stni upravi najmanj tri dni 
pred sejo mestnega sveta, 
in po nasvetu Igorja Velova 
(LRV) so v svetni§ki skupi• 
ni SDS zbrali dvanajst pod· 
pisov m estnih svetnikov v 
podporo predlogu. Zupan 
je nato sporo<'il, da obravna• 
vo te to<'ke prelaga na eno od 
naslednjih sej, ko_ bo prip• 

. ravljen izratun finanrnih 
posleclic takega predloga. 
Branko Grims (SDS) je si• 
cer na ltltro izratunal, da bo. 
trebaob povisanju prispevka 
na 300 evrov v prihodnjern 
prorafunu zagotoviti doda• 
tnih 4 5 tiso<' evrov. 

Korak v smeri sportnega centra 
A NA jAGODIC DOLZAN ................................ 
Kornenda - Obcinski svet 
Komende je na junijski seji 
po daljsf razpra\j potrdil do
kument identifikacije inve• 
sticijskega projekta za spor• 
tni center, nacrtovan ob }tl. 
podromu. Svetniki so irneli 
kar nekaj konkretnih vpra• 
sanj glede investicije in 

pripombe na dokument, lei 
predvideva izgradnjo vet. 
narnenskega objekta_ tribun, 
pomozni objekt z gostin• 
ska dejavnostjo, odbojkar
ska igri~ta. nogometno igri• 
ste z atletsko stezo in pomo
foo nogometno igri~le. Kot 
je pojasnil zupan Jurij Kem, 
gre za podlago, ki ornogota 
nadaljnje postopke in je bila 

narejena na osnovi doseda• 
njega dela pri tern projektu 
in lokacijskega nacrta. Kone• 
ne resitve in s tern jasnejsa 
slika o vrednosti ~portnega 
centra bodo v dokumentaci• 
ji, lei jo bodo pripravili v na• 
daljevanju, pri tern pa bo, kot 
je se napovedal zupan, sode• 
!oval posebni novoirnenova• 
ni odbor. »Moja zelja je, da 

poisterno najbolj~e resit· 
ve v gabaritih, ki so dolo<'e• 
ni.« Pri financiranju oba• 
na raama tudi na mo:fnosti 
kanclicliranja za nepovratna 
sredstva. Z rebalansom le• 
tofojega proracuna, ki ga je 
obcinski. svet prav tako potr• 
jeval na zadnji seji, so za in• 
vesticijo zagotovili slaba dva 
milijona evrov. 


